


文獻傳遞服務系統與 Google Scholar、PubMed 連結說明

一、Google Scholar 連結說明

步驟 1：請點選 Google Scholar 網頁左上方的 ，並請點選「設定」。



步驟 2：子選單請選擇「圖書館連結」，於查詢框輸入單位名稱後搜尋；於查詢結果勾選「國防醫學院圖書館-Full Text @ NDMC」後儲存設定。



步驟 3.1：於 Google Scholar 搜尋後如該筆資源有館藏在右上方會顯示「Full Text @ NDMC」。


COVID-19 vaginal delivery—a case report

B Lowe, B Bopp - Australian and New Zealand Journal of ..., 2020 - Wiley Online Library

The novel coronavirus termed SARS-CoV-2 (COVID-19) is a major public health challenge. Many maternity units around the country are currently considering management protocols for these patients. We report a case from a tertiary Australian hospital describing an ...

☆ 99 被引用 76 次 相關文章

Full Text @ NDMC

步驟 3.2：如該筆資源無館藏，請點選資源下方的 ，並點選「Other Services @ NDMC」。

[HTML] Post-COVID-19 global health strategies: the need for an interdisciplinary approach

GA COVID... - Aging Clinical and ..., 2020 - ncbi.nlm.nih.gov

For survivors of severe COVID-19 disease, having defeated the virus is just the beginning of an uncharted recovery path. What follows after the acute phase of SARS-CoV-2 infection depends on the extension and severity of viral attacks in different cell types and organs ...

☆ 99 被引用 286 次 相關文章 全部共 3 個版本 

[HTML] Post-COVID-19 global health strategies: the need for an interdisciplinary approach

GA COVID... - Aging Clinical and ..., 2020 - ncbi.nlm.nih.gov

For survivors of severe COVID-19 disease, having defeated the virus is just the beginning of an uncharted recovery path. What follows after the acute phase of SARS-CoV-2 infection depends on the extension and severity of viral attacks in different cell types and organs ...

☆ 99 被引用 286 次 相關文章 全部共 3 個版本 **Other Services @ NDMC** 

步驟 4：於 Full Text Finder Results 點選「透過圖書館 DDS 申請館際合作」。

Full Text Finder Results Revise Request

  **Post-COVID-19 global health strategies: the need for an interdisciplinary approach**
Aging Clinical and Experimental Research Volume: 32 Issue: 1
Online ISSN: 1720-8319

Full Text Finder Results

Resources Located for this Citation

 Open access full text found through Unpaywall

 **透過圖書館 DDS 申請館際合作**

步驟 5：登入「文獻傳遞服務系統」後即可申請該筆資源文獻傳遞服務。



國防醫學院圖書館
NDMC LIBRARY

文獻傳遞服務系統

登入系統

帳號：

登入(Login)

文獻傳遞服務

1. 服務內容
凡本館未訂或缺期的期刊(帶有ISSN國際標準期刊號)，可透過RapidILL服務免費快速取得。
2. 申請方式
 - (1) 查詢期刊ISSN：請提供該期刊之ISSN(國際標準期刊號)。
 - (2) 登入系統請輸入電子資源帳號。
 - (3) 至圖書館取件：收到E-Mail取件通知後，請至圖書館一樓流通台取件。
3. 申請資格
限本校具學籍之在學學生、教師、職員、三總醫護同仁使用。

二、PubMed 資料庫連結說明


步驟 1：透過院內「電子資源管理系統」進入 PubMed。

The screenshot shows the website interface for the National Military Hospital Digital Library Alliance. The main navigation bar includes '電子資料庫' (Electronic Databases), '電子期刊' (Electronic Journals), '電子書' (Electronic Books), '網路資源' (Network Resources), '個人化服務' (Personalized Services), '院外連線說明' (Off-campus Connection Instructions), '實證醫學資源' (Evidence-Based Medicine Resources), and '行動裝置' (Mobile Devices). The '電子資料庫' menu is highlighted with a red box. Below it, the search bar contains 'pubmed' in the search field, with '資源名稱 (tim)' and 'Database' dropdown menus. The search results show one result for 'PubMed' with a red box around the result number '1'. The result details include the title 'PubMed', the publisher 'NLM', and a note about the PubMed database update on 2020/5/16.

步驟 2：在 PubMed 查找資源的關鍵字

The screenshot shows the PubMed search results page. The search bar contains the query 'Post-COVID-19 global health strategies'. The search results are sorted by 'Best match' and display 25 results. The first result is highlighted with a red box and includes the following information:

- Post-COVID-19 global health strategies: the need for an interdisciplinary approach.**
- 1
- Cite Gemelli Against COVID-19 Post-Acute Care Study Group.
- Share Aging Clin Exp Res. 2020 Aug;32(8):1613-1620. doi: 10.1007/s40520-020-01616-x. Epub 2020 Jun 11. PMID: 32529595 [Free PMC article.](#)
- For survivors of severe **COVID-19** disease, having defeated the virus is just the beginning of an uncharted recovery path. ...The aim of this article is to describe the importance of the interdisciplinary approach--coordinated by geriatrician--to cope the potential ...

步驟 3：點選資源後資源右邊會出現  的圖示



Search results Save Email Send to Display options

Observational Study > Aging Clin Exp Res. 2020 Aug;32(8):1613-1620.
doi: 10.1007/s40520-020-01616-x. Epub 2020 Jun 11.

Post-COVID-19 global health strategies: the need for an interdisciplinary approach

Gemelli Against COVID-19 Post-Acute Care Study Group

Collaborators + expand
PMID: 32529595 PMCID: PMC7287410 DOI: 10.1007/s40520-020-01616-x
[Free PMC article](#)

FULL TEXT LINKS

- SpringerLink FULL-TEXT ARTICLE
- PMC Full-text **FREE**
- National Defense Medical Center** (circled in red)

ACTIONS

- Cite
- Favorites

步驟 4：於 Full Text Finder Results 點選「透過圖書館 DDS 申請館際合作」。



Full Text Finder Results Revise Request

  **Post-COVID-19 global health strateg**
an interdisciplinary approach
Aging Clinical and Experimental Research Volume: 32 Issu
Online ISSN: 1720-8319

Full Text Finder Results

Resources Located for this Citation

 Open access full text found through Unpaywall

 **透過圖書館 DDS 申請館際合作** (circled in red)

步驟 5：登入「文獻傳遞服務系統」後即可申請該筆資源文獻傳遞服務。



 **國防醫學院圖書館**
NDMC LIBRARY  **文獻傳遞服務系統**

登入系統

帳號：

文獻傳遞服務

- 服務內容
凡本館未訂或缺期的期刊(需有ISSN國際標準期刊號)，可透過RapidILL服務免費快速取得。
- 申請方式
(1) 查詢期刊ISSN：請提供該期刊之ISSN(國際標準期刊號)。
(2) 登入系統請輸入電子資源帳號。
(3) 至圖書館取件：收到E-Mail取件通知後，請至圖書館一樓流通台取件。
- 申請資格
限本校具學籍之在學學生、教師、職員、三總醫護同仁使用。